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Info från styrelsen - juni 2025 

Hej på er alla! 

Här kommer i punktform vad vi i styrelsen 

behandlade under det digitala mötet tisdagen 

den 10 juni. 

• Vi följde bland annat upp ekonomin efter 

årsmöteskonferensen i Halmstad och vi 

konstaterade att den ser god ut. Vi tittade 

även på ekonomin vad gäller antalet 

medlemmar (enskilda och naturskolor). 

 

• Vi stämde även av inför Bladet 2, som 

styrelsen ansvarar för. Den är publicerat 

på vår hemsida www.naturskola.se  

 

• Region Öst ansvarar för Bladet 3 (deadline 

1 sept) och då denna region inte riktigt 

fungerar, finns därför inte tillräckligt med 

skribenter.  

 

Vi föreslår därför att nästa nummer ska 

handla om ”Biologisk mångfald” och 

naturskolor och medlemmar uppmanas att 

lämna in bidrag till detta nummer. Många 

verkar också ha haft ett arrangemang 

under ”Den biologiska mångfaldens dag” 

den 22 maj och uppmanas att skicka in ett 

reportage om detta.  

 

• Vi beslöt också att Bladet från och med nu 

ska ligga ”öppet” för alla på hemsidan, då 

vi tror att det gör mer nytta där och når ut 

till fler nyfikna/intresserade som vill arbeta 

med utomhuspedagogik.  

 

• Vi är fullt medvetna om att Bladet är vår 

största medlemsförmån, men vi tror ändå 

att det stora flertalet som är medlemmar är  

 

 

 

 

 

medlemmar för att de känner samhörighet 

med vår förening och vill stötta oss. Vi 

kommer framöver att titta extra på nya 

medlemsförmåner.  

 

Det kommer dock fortfarande att finnas en 

lösenordskyddad del på hemsidan för 

diverse dokument och nyheter för 

medlemmar.  

Lösenordet är från och med nu: 

Halmstad25 

 

• Bokförlaget Outdoor Teaching via Mattias 

Borsiö samt Mats Wejdmark var inbjudna 

till mötet angående bokserierna ”Att lära in 

ute” samt ”Leka och Lära”. Under den 

timme de fick till förfogande diskuterade vi 

hur vi bättre kan nå ut med böckerna som 

är mycket viktiga för vår förening. Förlaget 

ser nämligen att försäljningen minskat 

ganska rejält under senare tid och något 

måste göras! 

Kom gärna med marknadsföringsförslag 

och sprid budskapet om våra böcker! 

 

• Vi är ju medlemmar av nätverket ”Naturens 

år” sedan många år tillbaka och nu har det 

precis startats upp ett nytt projekt 

”Naturlyftet” som kommer att pågå fram till 

2030. Mer info kommer framöver! 

 

• Vi pratade också om årets MEFIS och hur 

vi går vidare från och med 2026. En ny 

ansökan ska lämnas in till Svenskt 

Friluftsliv i september. Vi kommer att ha ett 

möte med Sportfiskarna ganska snart för 

att spåna idéer för att förnya/utveckla 

konceptet. Har ni egna idéer så hör av er 

till Birgitta eller undertecknad! 

 

Ha en riktigt skön sommar! 

Hälsningar från styrelsen via Johan 
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